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Voksen skole 

 
 

Driftsstyret 
 

Møtereferat 22.mai 2023 
 
Tilstede: 
Foreldrerepresentanter: 
Axel Emil Roll (leder) 
Anne Marie Rabe Galtung (leder av FAU) 

 
Ansatterepresentanter: 
Mona Hellwege (lærer) 
Karin Bjørndalen (lærer) 

 
Politiske representanter: 
Tanja Lund (SV) 
Finn Yngve Engnæs (H) 
Knut Frederik Horn (mdg) 

 
Fra skolen: 
Camilla E. Torsæter (rektor og DS´ sekretær) 
Natalija Protosevicha (AKS leder og referent i Per Olav Lystrup sitt fravær) 

 
Fravær:  
Per Olav Lystrup (ass. rektor og referent) 

 
 
Saksliste:  
 

Sak 19/23: Godkjenning av innkalling og saksliste  

Innkallingen ble godkjent.  

Sak 20/23:  

Referat fra møtet 06.03.2023 ble godkjent. 
 

Oppfølgingsdager fra tidligere møte(r): 

Sak 4/23: Strategisk plan - skolen legger frem måltall 

Måltall legges inn i et indikatorsystem kalt NYPOS. Våre måltall er grunnlaget for skolens strategiske 

plan og definerer prioriteringer. Skolens måltall er ennå ikke registret i NYPOS. Driftsstyret har tidligere 

fått presentert tall fra elevundersøkelser og nasjonale prøver. Rektor fullfører arbeider med å registrere 

skolens måltall innen neste møtet.  
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Sak 15/23: Aktivitetsplikt/-planer, status 

Skolen har økning (+1) i aktivitetsplaner. Det er blitt laget en ny aktivitetsplan for vedkommende elev. 

Sosiallærer oppdaterer rektor om at det er positiv utvikling i saken og tiltakene evalueres i samarbeid 

med eleven og foresatte. 

Skolen har evaluert sitt eget arbeid med Aktivitetsplaner, og ser at de kan bli enda bedre på å evaluere 

mer systematisk de ulike tiltakene i aktivitetsplanene.   

Noen av saker som er klaget til statsforvalteren er i avsluttende fase.  

Skolen har sendt klage til Pressens Faglige Utvalg (PFU) og har fått medhold i to av tre av sakene.  

 

Sak 18/23: Oppnevning av politisk representant til SMU 

Finn Yngve følger opp saken med bydelsadministrasjonen.  

 

Sak 21/23: Økonomi, tertialrapport 1. tertial 2023  

Tertialrapport Aktivitetsskolen (AKS): 

Undervisningsinspektør AKS, Natalija, redegjorde for økonomi og risiko for mindre inntekter fra høsten 

2023. Det er lavere etterspørsel for tilbudet til 5.klasse- AKS (Klubben). Klubben ble etablert etter at 

foresatte og elever tok kontakt og ønsket et AKS-tilbud for elever i 5. klasse. Det har vært en positiv 

erfaring i to år med deltakelse på over 65 elever begge årene.  

Med dagens satser må det rekrutteres minst 22 elever pr trinn, for å kunne opprettholde tilbudet 

videre. Årets 5. trinn ønsker å ha tilbudet også i 6. klasse. Tilbudet i skoleåret 2023/2024 er sikret. Det 

er likevel en større risiko for at inntekten blir lavere fra høsten 2023, da årets 4.trinn viser lavere 

engasjement for tilbudet. Inntektene (prognosen) er dermed justert ned.  

Oslo kommune utvider fra høsten 2023 tilbudet med gratis kjernetid for elever til og med 4. trinn. 

Dette kan medføre at flere vil redusere bruken fra fulltidsplass ned til deltidsplass (som er helt gratis).  

Det er utfordrende å justere bemanningen, da AKS ansetter personell på faste kontrakter eller 

prosjektstillinger for ett år. Økonomien i AKS er sårbar i forhold til andelen av elever med deltidsplass, 

og AKS er derfor nødt til å sette inn preventive tiltak: 

• Oppgradering av møbler til nyrenovert 1.klassebase blir ved innkjøp med brukte møbler. 

• Det rekrutteres etter bemanningsnormen (24 elever pr årsverk) fra høsten av. 

Tertialrapport Voksen skole og Pluss: 

Rektor, Camilla, redegjorde for skolens resultat som viser et større merforbruk enn forventet. Skolen 

har forsøkt å spare inn penger forrige skoleår ved å redusere bemanningen. For å sørge for det skolen 

mener er et minimum for forsvarlig drift, har skolen vært nødt til å sette inn ekstra bemanning dette 

skoleåret.  
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Rektor redegjorde for at Voksen skole til høsten vil ønske velkommen til 9 elever fra mottaksskoler. 

Flere av elevene krever tilrettelegging i et tilnærmet helhetlig omfang. I den sammenheng ser skolen et 

behov for en ekstra stilling, som blant annet kan ha et særlig ansvar for disse elevene. Skolens 

økonomiske situasjon tillater imidlertid ikke tiltaket. Dette bekymrer lærergruppen da de ser det som 

vanskelig å strekke til for å dekke behovene i enkelte klasserom. Det vil bli veldig harde prioriteringer 

knyttet til oppfølging av elever i klassene og ansatte er bekymret for negative ringvirkninger dette kan 

få. 

I et forsøk på å bedre skolens økonomiske situasjon vil skolen søke IMDI-midler for enkelte elever som 

starter på Voksen skole i august. Videre vil skolen søke ut ekstra midler til lønnsutgifter knyttet til 

elever med "3 diagnoser" som går i ordinær skole (ikke Pluss).  

Rekrutteringen av lærere med master gjør at lønnsutgiftene på skolen er høye fremover. 

Skolen setter et mål om å redusere vikarutgifter. Dette innebærer for eksempel å ikke sette inn vikar 

for assistenter. Dette vil ikke gjelde for assistenter som følger elever 1:1. 

Skolen har i dag 6 spesialpedagoger som skolen ser stor verdi i. Disse har god og verdifull kompetanse 

på å ivareta elever som trenger ekstra støtte. Likevel er ikke disse ressursene tilstrekkelig for å møte 

alle behov elevene har høsten 2023. 

Driftsstyret er bekymret for at skolen ikke har økonomi til å ansette pedagog som kan sikre et godt 

tilbud for elevene fra mottaket, når bydelsutvalget (BU) beslutter å bosette flyktninger, må det følge 

midler med fra Oslo kommune ved Utdanningsetaten.  

Vedr. å reduserer bruken av vikarer, signaliseres det at en stabil bemanning er viktig for trygge 

klassemiljøer og sikre god læring. 

Driftsstyret støtter for øvrig prioriteringene skolen gjør, og ønsker ikke at skolen nedbemanner. 

Rapportene ble tatt til orientering. 

 

Sak 22/23: Gjennomgang av resultater fra undersøkelser og kartlegginger  

Skolen er midt i en omfattende periode med kartleggingsprøver og resultatene legges frem når de er 

klare. 

 

Sak 23/23: Organisering/ endringer for neste skoleår 

FAU har tidligere gitt innspill til skolen om at det ikke er ønskelig med offentliggjøring av klasselister 

ved opprop i skolegården første skoledag, men at dette heller skjer i god tid før skolestart og aller helst 

i juni.  

Skolen har imdlertidig informert foresatte til skolestarterne om at klasselister offentliggjøres ved 

opprop første skoledag. Foresatte har derfor kontaktet FAU da de ønsker en forutsigbar skolestart, og 

gis mulighet til å bli kjent med andre man skal begynne i klasse/gruppe med før skolen starter.  

FAU ønsker derfor at Driftsstyret tar stilling til saken; primært ønskes listene tilgjengelige i juni, 

alternativt tre uker før skolestart. 
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Før saken ble behandlet, informerte rektor om at skolen vil sende ut klasselister senest en uke før 

skolestart. 

Skolen informerte deretter om at de ikke ser stor effekt av at klasselistene sendes så tidlig som i juni. 

Skolen prioriteter heller å bruke tiden på observasjon og bygge et godt trinn, ikke klasser. Derfor har 

skolen bestemt å ha to førskoledager hvor 5 av 6 kontaktlærere skal møte elevene. Skolen ønsker å 

bygge trinnkultur.  

FAU v/ Anne Marie viste til tidligere diskusjon som har vært mellom skolen og FAU vedr. saken.  

Flertallet i Driftsstyret støttet skolens beslutning om å sende ut klasselister til1. klasse én uke før 

skolestart i august 2023.  

 

Sak 24/23: Status strategisk plan 

Rektor informerer at DS vil få tilsendt strategisk plan med måltall, der status på strategisk plan 

fremkommer. 

Tatt til orientering. 

 

Sak 25/23: AKS – status om tilbud neste skoleår 

Pluss:  

Inspektør for Pluss, Cecilie, skal tilbake i 100% stilling fra 1.august. For å følge opp assistenter på Pluss 

på en bedre måte, skal Maria Ellingsen over i 40% koordinatorstilling. 

 

Sak 26/23: Status og siste nytt fra skolen 

Rektor informerer om elevbedrift som skolen har etablert med Brunkollen. Det er et meget positivt 

tiltak som planlegges videreført. 

Sak 27/23: Status og siste nytt fra FAU 
FAU har rekruttert representant fra Pluss. 
Trafikkvakter er et godt tiltak som opprettholdes videre. 
FAU jobber med skolen om planer for å utvikle store skolegård. Arbeidet er i startfasen og er 
utfordrende.  
17. mai arrangementet på skolen var velorganisert og vellykket. 
Det er avholdt digitalt foredrag i regi av SALTO, hvor Politi, Forebyggende enhet og Oslohjelpen hadde 
innslag. Ca 50 av foreldrene deltok. Dette var alt for lav deltakelse fra de foresatte.  
FAU oppfordrer skolen til å sende ut informasjon på Skolemelding om hvor FAUs referater ligger.  
 
Møtet hevet. 
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Camilla E. Torsæter (rektor og DS´ sekretær) 
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Saksliste:  
 


Sak 19/23: Godkjenning av innkalling og saksliste  


Innkallingen ble godkjent.  


Sak 20/23:  


Referat fra møtet 06.03.2023 ble godkjent. 
 


Oppfølgingsdager fra tidligere møte(r): 


Sak 4/23: Strategisk plan - skolen legger frem måltall 


Måltall legges inn i et indikatorsystem kalt NYPOS. Våre måltall er grunnlaget for skolens strategiske 


plan og definerer prioriteringer. Skolens måltall er ennå ikke registret i NYPOS. Driftsstyret har tidligere 


fått presentert tall fra elevundersøkelser og nasjonale prøver. Rektor fullfører arbeider med å registrere 


skolens måltall innen neste møtet.  
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Sak 15/23: Aktivitetsplikt/-planer, status 


Skolen har økning (+1) i aktivitetsplaner. Det er blitt laget en ny aktivitetsplan for vedkommende elev. 


Sosiallærer oppdaterer rektor om at det er positiv utvikling i saken og tiltakene evalueres i samarbeid 


med eleven og foresatte. 


Skolen har evaluert sitt eget arbeid med Aktivitetsplaner, og ser at de kan bli enda bedre på å evaluere 


mer systematisk de ulike tiltakene i aktivitetsplanene.   


Noen av saker som er klaget til statsforvalteren er i avsluttende fase.  


Skolen har sendt klage til Pressens Faglige Utvalg (PFU) og har fått medhold i to av tre av sakene.  


 


Sak 18/23: Oppnevning av politisk representant til SMU 


Finn Yngve følger opp saken med bydelsadministrasjonen.  


 


Sak 21/23: Økonomi, tertialrapport 1. tertial 2023  


Tertialrapport Aktivitetsskolen (AKS): 


Undervisningsinspektør AKS, Natalija, redegjorde for økonomi og risiko for mindre inntekter fra høsten 


2023. Det er lavere etterspørsel for tilbudet til 5.klasse- AKS (Klubben). Klubben ble etablert etter at 


foresatte og elever tok kontakt og ønsket et AKS-tilbud for elever i 5. klasse. Det har vært en positiv 


erfaring i to år med deltakelse på over 65 elever begge årene.  


Med dagens satser må det rekrutteres minst 22 elever pr trinn, for å kunne opprettholde tilbudet 


videre. Årets 5. trinn ønsker å ha tilbudet også i 6. klasse. Tilbudet i skoleåret 2023/2024 er sikret. Det 


er likevel en større risiko for at inntekten blir lavere fra høsten 2023, da årets 4.trinn viser lavere 


engasjement for tilbudet. Inntektene (prognosen) er dermed justert ned.  


Oslo kommune utvider fra høsten 2023 tilbudet med gratis kjernetid for elever til og med 4. trinn. 


Dette kan medføre at flere vil redusere bruken fra fulltidsplass ned til deltidsplass (som er helt gratis).  


Det er utfordrende å justere bemanningen, da AKS ansetter personell på faste kontrakter eller 


prosjektstillinger for ett år. Økonomien i AKS er sårbar i forhold til andelen av elever med deltidsplass, 


og AKS er derfor nødt til å sette inn preventive tiltak: 


• Oppgradering av møbler til nyrenovert 1.klassebase blir ved innkjøp med brukte møbler. 


• Det rekrutteres etter bemanningsnormen (24 elever pr årsverk) fra høsten av. 


Tertialrapport Voksen skole og Pluss: 


Rektor, Camilla, redegjorde for skolens resultat som viser et større merforbruk enn forventet. Skolen 


har forsøkt å spare inn penger forrige skoleår ved å redusere bemanningen. For å sørge for det skolen 


mener er et minimum for forsvarlig drift, har skolen vært nødt til å sette inn ekstra bemanning dette 


skoleåret.  
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Rektor redegjorde for at Voksen skole til høsten vil ønske velkommen til 9 elever fra mottaksskoler. 


Flere av elevene krever tilrettelegging i et tilnærmet helhetlig omfang. I den sammenheng ser skolen et 


behov for en ekstra stilling, som blant annet kan ha et særlig ansvar for disse elevene. Skolens 


økonomiske situasjon tillater imidlertid ikke tiltaket. Dette bekymrer lærergruppen da de ser det som 


vanskelig å strekke til for å dekke behovene i enkelte klasserom. Det vil bli veldig harde prioriteringer 


knyttet til oppfølging av elever i klassene og ansatte er bekymret for negative ringvirkninger dette kan 


få. 


I et forsøk på å bedre skolens økonomiske situasjon vil skolen søke IMDI-midler for enkelte elever som 


starter på Voksen skole i august. Videre vil skolen søke ut ekstra midler til lønnsutgifter knyttet til 


elever med "3 diagnoser" som går i ordinær skole (ikke Pluss).  


Rekrutteringen av lærere med master gjør at lønnsutgiftene på skolen er høye fremover. 


Skolen setter et mål om å redusere vikarutgifter. Dette innebærer for eksempel å ikke sette inn vikar 


for assistenter. Dette vil ikke gjelde for assistenter som følger elever 1:1. 


Skolen har i dag 6 spesialpedagoger som skolen ser stor verdi i. Disse har god og verdifull kompetanse 


på å ivareta elever som trenger ekstra støtte. Likevel er ikke disse ressursene tilstrekkelig for å møte 


alle behov elevene har høsten 2023. 


Driftsstyret er bekymret for at skolen ikke har økonomi til å ansette pedagog som kan sikre et godt 


tilbud for elevene fra mottaket, når bydelsutvalget (BU) beslutter å bosette flyktninger, må det følge 


midler med fra Oslo kommune ved Utdanningsetaten.  


Vedr. å reduserer bruken av vikarer, signaliseres det at en stabil bemanning er viktig for trygge 


klassemiljøer og sikre god læring. 


Driftsstyret støtter for øvrig prioriteringene skolen gjør, og ønsker ikke at skolen nedbemanner. 


Rapportene ble tatt til orientering. 


 


Sak 22/23: Gjennomgang av resultater fra undersøkelser og kartlegginger  


Skolen er midt i en omfattende periode med kartleggingsprøver og resultatene legges frem når de er 


klare. 


 


Sak 23/23: Organisering/ endringer for neste skoleår 


FAU har tidligere gitt innspill til skolen om at det ikke er ønskelig med offentliggjøring av klasselister 


ved opprop i skolegården første skoledag, men at dette heller skjer i god tid før skolestart og aller helst 


i juni.  


Skolen har imdlertidig informert foresatte til skolestarterne om at klasselister offentliggjøres ved 


opprop første skoledag. Foresatte har derfor kontaktet FAU da de ønsker en forutsigbar skolestart, og 


gis mulighet til å bli kjent med andre man skal begynne i klasse/gruppe med før skolen starter.  


FAU ønsker derfor at Driftsstyret tar stilling til saken; primært ønskes listene tilgjengelige i juni, 


alternativt tre uker før skolestart. 
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Før saken ble behandlet, informerte rektor om at skolen vil sende ut klasselister senest en uke før 


skolestart. 


Skolen informerte deretter om at de ikke ser stor effekt av at klasselistene sendes så tidlig som i juni. 


Skolen prioriteter heller å bruke tiden på observasjon og bygge et godt trinn, ikke klasser. Derfor har 


skolen bestemt å ha to førskoledager hvor 5 av 6 kontaktlærere skal møte elevene. Skolen ønsker å 


bygge trinnkultur.  


FAU v/ Anne Marie viste til tidligere diskusjon som har vært mellom skolen og FAU vedr. saken.  


Flertallet i Driftsstyret støttet skolens beslutning om å sende ut klasselister til1. klasse én uke før 


skolestart i august 2023.  


 


Sak 24/23: Status strategisk plan 


Rektor informerer at DS vil få tilsendt strategisk plan med måltall, der status på strategisk plan 


fremkommer. 


Tatt til orientering. 


 


Sak 25/23: AKS – status om tilbud neste skoleår 


Pluss:  


Inspektør for Pluss, Cecilie, skal tilbake i 100% stilling fra 1.august. For å følge opp assistenter på Pluss 


på en bedre måte, skal Maria Ellingsen over i 40% koordinatorstilling. 


 


Sak 26/23: Status og siste nytt fra skolen 


Rektor informerer om elevbedrift som skolen har etablert med Brunkollen. Det er et meget positivt 


tiltak som planlegges videreført. 


Sak 27/23: Status og siste nytt fra FAU 
FAU har rekruttert representant fra Pluss. 
Trafikkvakter er et godt tiltak som opprettholdes videre. 
FAU jobber med skolen om planer for å utvikle store skolegård. Arbeidet er i startfasen og er 
utfordrende.  
17. mai arrangementet på skolen var velorganisert og vellykket. 
Det er avholdt digitalt foredrag i regi av SALTO, hvor Politi, Forebyggende enhet og Oslohjelpen hadde 
innslag. Ca 50 av foreldrene deltok. Dette var alt for lav deltakelse fra de foresatte.  
FAU oppfordrer skolen til å sende ut informasjon på Skolemelding om hvor FAUs referater ligger.  
 
Møtet hevet. 
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